
 

 

 

 

 

 

 

 

Møtebok Hallingdal Ungdomsråd (HUR) 

Tid: Mandag 10.03.2025, kl. 16.00 - 18.00 

Sted: Gol kommunehus, kommunestyresalen 

 

 

Nr  Navn  Rolle                                  Tilstede 

1  Ajla Turajlic 
  

Gol  Nei 

2  Ugne Grigaleviciute Gol  Ja 

3  Bartosz J. Pychyrek Hemsedal                             Nei 

4  Leo Mrsic Hemsedal                             Ja 

5  Øyvind Eriksen Pukerud Hol                                                                       Ja 

6  Iver Endrestøl Hol                                 Ja 

7  Frida Runningshaugen-Wikstrand Ål                                   Nei 

8  Karoline Fluto Ål                                        Ja 

9 Linnea Sofie Øye Sekse Nesbyen                                      Ja 

10 Ingeborg Renslo Nesbyen                                      Nei 

11  Vebjørn Grimeli Flå                                           Ja 

12  Rebekka Reimus Flå                                            Ja 

13 Jan Olav Helling Regionrådet for 
Hallingdal         

Ja 

14 Pål Rørby Ordfører Hemsedal Nei 

15 Andreas Colbro Sekretær Hemsedal Ja 
 

 

 

 

 

 

 



 

 

Saker: 

Sak 5/25 Godkjenning av møteprotokoll 27. Januar 2025 

Vedtak:  
Protokollen fra møtet 27. Januar 2025 er godkjent. 
 
Sak 6/25 Samferdsel og transport til BUFT 
Linnea informerte om møtet hun har vært på med Brakar. 
Fra Hallingdal ble følgende tatt opp 
Feil og mangler på bussene: 

• Manglende lys inni bussen, klokkene i bussen går feil og bussene er møkkete. Dette er 
enkle ting å rette opp for å få en hyggeligere reise. 

• Bussjåførene røyker rett utenfor bussen – noen også inne i bussen. 
 

Gjennomgang av en spørreundersøkelse om kollektivtransport som HUR ønsker å gjøre blant 
ungdom i Hallingdal.  
 
Vedtak: 
Spørreundersøkelsen ble godkjent. Det ble vedtatt at den skal sendes ut så fort som mulig og 
ettersendes til Buskerud fylke når den er klar. 

 
Brev om kollektivtransport 
HUR skrev ferdig et brev til Gro Solberg, Fylkesdirektør for samferdsel, 
kommunestyremedlemmer i Hallingdal og politikere i Buskerud fylkeskommune. Brevet 
gjelder kollektiv transport for ungdom i Hallingdal og ligger som vedlegg.  
 
HUR ber Jorun sende brevet videre til riktige adressater.  

 

Sak 7/25 Ungdommens Hallingting 2025 – mini workshop 
Ungdommens Hallingting skal bli et årlig arrangement.  
Hur drøftet hva Ungdommens Hallingting 2025 skal inneholde og hvem som skal inviteres til 
å holde innlegg: 

• Psykohaugen var bra – han kan inviteres i år også 

• Alternativt “Timos time” med Timo Nicolaisen  

• Vurdere informasjon om internasjonale spørsmål – EU, EØS, Nato osv. Vurdere å få inn 
Sigrid Sagabråten eller en annen ungdomspolitiker. 

• Ordførertimen og bli kjent med ordførerne var godt likt  

• Bedre planlegging på aktivitetene på kvelden  

• Ønskelig å ha flere/bedre velkomstleker – starte i små grupper 

• Noen deltok ikke på aktiviteter - hvordan inkludere de? Bedre planlegging 
 
Temaet tas opp igjen senere 
 
10.03.25 
Jan Olav Helling 
Sekretær Ål   
 
Vedlegg: Kollektiv transport for ungdom i Hallingdal 


